
Referat fra FAU møte 21.01.2019 

 
Leder og vara (for leder) for FAU er ikke fornøyd med svaret fra rektor etter møte i SU i november. 

Derfor er det ønske om å forklare saken grundigere. 

 

Det refereres til alle dokumenter som er lagt frem i saken. Dialogen i møte i SU var god. 

Målsetningen er at både skolen og FAU ønsker en bedre skole.  

 

Leder i FAU gjennomgikk deler av svaret fra rektor. Det stilles spm til hvilke tiltak som blir gjort 

fremover for å forbedre skolen.  

 

FAU skal vurdere om vi er fornøyd med tilbakemeldingen fra rektor eller om det skal jobbe videre 

med saken.  

 

4 stemte for å jobbe videre med saken, resten var tilfreds med svaret fra rektor. Konklusjon ble 

derfor at FAU ikke jobber videre med saken.  I den  anledning velger Marjan å trekke seg som FAU 

leder. Tove (vara for leder) kan ikke tre inn som leder av FAU i Marjan sitt fravær.  

 

Ved neste FAU- møte må ny leder og vara for leder velges. Det er ønske om at FAU sitt mandat 

gjennomgås av rektor.  Det er ønske å vurdere om rektor skal være tilstede på FAU-møte eller ikke, 

det tar vi en vurdering på ved neste møte.  

 

 

 

 

 


